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Abstract (en)
[origin: ES8404096A1] Method and apparatus for detecting defective fuel elements in a nuclear reactor assembly. The assembly (20) is kept entirely
immersed in a liquid such as water, ultrasonic waves are propagated successively in each of the fuel elements of the assembly or rods (21), an
ultrasonic sensor (25) is disposed near the assembly (20) and the waves which may be scattered into the protective liquid by the defects in the
fuel rod are picked up to determine the presence of a defective assembly and locate the defective rod in the assembly. The invention is particularly
applicable to fuel assemblies of a pressurized water nuclear reactor.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de détection d'éléments combustibles défectueux dans un assemblage pour réacteur nucléaire. On maintient
l'assemblage (20) entièrement plongé dans un liquide tel que l'eau, on provoque la propagation d'ondes ultrasonores dans chacun des éléments
combustibles de l'assemblage ou crayons (21) successivement, on dispose un capteur d'ultrasons (25) au voisinage de l'assemblage (20) et l'on
capte les ondes éventuellement diffusées dans le liquide de protection par les défauts du crayon combustible pour déterminer la présence d'un
assemblage défectueux et localiser le crayon défectueux dans l'assemblage. L'invention s'applique en particulier aux assemblages combustibles
d'un réacteur nucléaire à eau sous pression.
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